
         17 juli 2023  

   

 

 

 

  
  

Nieuwsbrief juli 2023 
VtV Ons Belang Hoogvliet 

Verkoop tuin 218 van Leen Gouw 
 

Zoals een aantal leden al heeft gehoord of gezien, hebben Leen en 
Lenie Gouw hun tuin 218 te koop gezet en inmiddels ook verkocht. 
Dat vinden een hoop leden zeer jammer. Leen en Lenie waren 20 jaar 
lid van onze vereniging en graag geziene gasten, ze waren actief voor 
de vereniging en hadden ook nog eens een hele mooie tuin. Leen 
heeft aangegeven dat er meerdere reden zijn voor het vertrek. 
Jammer blijft het zeker.  
 
Het goede nieuws is dat Leen heeft aangegeven bereid te zijn om lid 
van de vereniging en ook lid van het bestuur te blijven.  De vereniging 
en de overige bestuursleden willen hier graag gebruik van maken.  
Om dit mogelijk te maken zijn de volgende afspraken gemaakt: 

• Leen blijft lid van de vereniging en wordt ingeschreven als lid op 

tuin 100 (100 blijft daarbij natuurlijk eigendom van de vereniging). 

• Leen blijft lid van het bestuur als 2e penningmeester 

• Hij wordt daarbij vrijgesteld van de jaarlijkse contributie en 

andere kosten 

Reductieregeling 2023 
Gelijktijdig met de nieuwe huurovereenkomst voor de volkstuinen in 
2023 wordt de reductieregeling aangepast. Met de reductieregeling 
wil de gemeente leden van volkstuinen met een smalle beurs ontzien 
voor de stijging van de huur. De regeling is als volgt:  
 
Wie kan een beroep doen op de regeling: - Een lid van één van de 44 
verblijfs- en nutstuinverenigingen met een huurovereenkomst met de 
gemeente Rotterdam - Die woonachtig is in Rotterdam - En een 
inkomen heeft van maximaal 120% van het minimumloon volgens 
jaaropgave van de belastingdienst. 
Hoe: - Jaarlijks kunnen deze leden voor 1 oktober een aanvraag over 
het voorgaande jaar indienen bij de vraagwijzer via een 
aanvraagformulier dat op 1 september wordt verstuurd naar de 
besturen van de vereniging. - De regeling gaat in op 1 januari 2023 en 
loopt tot en met 31 december 2023. 
 
Dus komt u in aanmerking, dan kunt u zich begin september melden 
bij het bestuur en krijgt u de formulieren. 

Van de bestuurstafel 
INHOUD 
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Nieuwe leden 
Tuin 218 is overgeschreven naar J. W. van Kleef. We wensen Jan en zijn familie veel tuinplezier toe.  
 
 

Nieuwe regels gemeente Rotterdam 
De eerste concept stukken over de nieuwe huurovereenkomst zijn binnengekomen bij het bestuur.  
Hier wat info rond de bouwvoorschriften: 
 
“Naar toekomst toe (vanaf nu) gaan wij handhaven op bestemmingsplan en bij verkoop. Wat er in het 
verleden is gebouwd en niet voldoet, moet op termijn verdwijnen”. 
 
Er is ook nagevraagd hoe het zit met de strikte uitgangspunten voor bebouwing. Er is door de Bouw 
en woningtoezicht aangegeven dat alleen wat in het bestemmingsplan staat gebouwd mag worden 
te weten tuinhuis, kas en schuur. Er mogen geen andere bouwwerken zijn.  
 

Bij verkoop wordt al gekeken of alles aan de regels voldoet. Hou er alvast rekening mee! 
 

Activiteitencommissie (AC) 
In juni hebben we een workshop ´oorwurmenpotjes” gehad. Het was prachtig weer, dus zaten we 
buiten. De potjes worden ook in de winkel verkocht.  
 
Op 29 juli is de jaarlijkse Midzomer BBQ.  
Je kan je nog opgeven t/m 22 juli bij Patricia (06 29290317) / tuin 164 
 

Zaterdag 26 augustus is de jaarlijkse Volkstuinfair. Je kan een plekje reserveren. Voor leden is dit 
gratis, voor niet leden 10 Euro. Er is een beperkt aantal plekken, dus geef je snel op. VOL=VOL. 
Neem zelf een parasol en tafel mee!! Je mag natuurlijk ook een kleedje neerleggen.  
Tijd: van 10:00 tot 14:00 uur. Opbouwen vanaf 08:00 uur. We hebben “handjeshulp” nodig voor 
het opbouwen en weer opruimen, dus meld je svp ook daarvoor aan. 
Met elkaar is het zo gebeurd. 
Ook voor de fair kan je je opgeven bij Patricia (06 29290317) / tuin 164 
 

Door haar volle programma heeft Cynthia aangegeven uit de AC te gaan. 
Gelukkig wil zij ons wel blijven ondersteunen bij onze activiteiten en  
daar zijn we heel blij mee! 
 
Veel tuinplezier en de  
groeten van de AC 
 
Anneke, 
Moniek en  
Patricia 

                                                                       

Foto van de maand 
Heeft u ook een leuke foto gemaakt op uw tuin, 
stuur deze dan op naar AConsbelang@gmail.com 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:AConsbelang@gmail.com


 

3 
 

 
Trappetjes 
 
 

Trappetjes eerste bericht: 
Een aantal leden heeft trappetjes gemaakt voor de zwanen jongen. 
Helaas zijn er dit jaar geen zwaneneieren uitgekomen, maar de 
trappetjes zijn ook nuttig voor de eenden en hun jongen. Mocht er 
onverhoopt een egel in de sloot terecht komen dan kunnen zij er 
ook weer uitkomen. Bedankt voor jullie mooie initiatief! 
 

Trappetjes tweede bericht: 
Ik hoorde vandaag dat een tuinlid een levende egel met de hark  
uit de binnen sloot heeft gehaald. Het was toevallig een sloot  
zonder trappetjes.  De egel stak alleen nog met z'n neusje door het 
kroos heen en zat ook helemaal onder het kroost toe hij eruit 
kwam. 
 

Verzoek1: Hierbij het verzoek of er leden zijn die nog een  

paar trappetjes willen maken zodat we op meerdere plaatsen  
trappetjes hebben in de sloten. 
 

Verzoek 2: Gebleken is dat er ook trappetjes weggehaald 

worden. We weten niet wie dit doet, maar laat alle trappetjes 
staan!!! 
 
 

En zo is het geworden 
In mei hebben we gemeld dat er door vrijwilligers hard werd gewerkt aan de rand rond de vijver. 
Uiteraard heeft iedereen het resultaat met eigen ogen kunnen aanschouwen, maar een foto van het 
resultaat in de nieuwsbrief is zeker op zijn plaats! Nogmaals hulde aan alle vrijwilligers. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Tip: 

Je zou 60 minuten per dag op je volkstuin moeten doorbrengen. 
Tenzij je het druk hebt, dan minstens 120 minuten. (vrij naar mindful run) 
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                                                                                         Chynthia  

Voor meer info bekijk de fraaie en informatieve website:  https://vtv-onsbelang.nl/  

Column Cynthia: bezoekje bij de imker 

 
Terwijl ik in het avond zonnetje tevreden met mijn oogst m'n moestuin verlaat en naar huis loop, 
roept de imker me, die gezellig met z'n hele gezin in de tuin zit.  Of ik wil komen kijken hoe hij 
honing slaat. Dat wil ik wel natuurlijk. Ik ben heel benieuwd. 
Hij pakt het eerste raat uit een kist en gaat hem eerst ontdoppen. Met een speciale soort kam haalt 
hij het voorste stukje van de cellen weg, zodat de cellen open gaan en de honing er langzaam uit 
loopt. Hij gebruikt niet alles, de rest gaat terug naar de bijen. Dan zet hij de raden in de 
tank/centrifuge en draait aan de zwengel. Om beurten zwengelen de kinderen ook enthousiast mee 
en snoepen al hier en daar van de wat lekkende en gemorste honing. Als bijtjes gaan ze er op af

   De honing 'slaat' tegen de wand van de tank uit de raden en druipt naar de bodem. Als alle 
raden geslagen zijn heeft hij zin 3 kilo aan honing. Met het tapje kan hij straks de potjes vullen en 
verkopen. 
 
Ik mag proeven, met m'n vinger over de raden en lik de honing af. Echt lekker. Verser kan niet! Heel 
zacht zoet. Echte honing zonder suiker. Niet te vergelijken met de honing uit de supermarkt. 
Ook mag ik een stukje van de cellen waar de honing in zit proeven. Dit is dus 'was', waar kaarsen 
van gemaakt worden. 

Iets in me zei brrr  maar heb het toch gedaan. Het is wat taai en knapperig tegelijk. Het is 
antibacterieel en goed tegen m'n hooikoorts. De kinderen smullen er lekker van.  
Letterlijk is het er met de paplepel in gegoten. Volgend bezoekje wordt  
de bijen kassen bekijken en een keer een workshop kaarsen maken hoop ik.  
 
 

Bericht van de afdeling onderhoud van de gemeente Rotterdam:  
“Nu bijna alle bomen weg zijn die gerooid moesten worden, wordt er volgende week gestart met 
het snoeien van de bomen op de individuele tuinen. Tijdens de veiligheidscontrole eind vorig 
jaar/begin dit jaar zijn er dode en/of afgebroken takken in de bomen gezien die een 
veiligheidsrisico kunnen vormen.  
De werkzaamheden worden niet kort van tevoren aangekondigd en zullen op een groot aantal van 
de tuinen worden uitgevoerd.” 
 

Het onderhoud zal de komende weken zal plaatsvinden. 

https://vtv-onsbelang.nl/

